
 
Datum: 27. 3. 2023 

Začetek seje: 17:30 

Konec seje: 18:20 

ZAPISNIK 4. REDNE SEJE 

Študentskega sveta Fakultete za upravo 

(ki je potekala v ponedeljek, 27. 3. 2023, na Fakulteti za upravo) 

ŠTUDENTSKI SVET FAKULTETE ZA UPRAVO 

Prisotni člani ŠS FU: Tamara Fiksl, Luka Mihalič, Alja Šarlah, Rene Prek, Nina Kelhar, 

Valinea Sušec, Mihaela Murdjoska 

Prisotni svetovalci ŠS FU brez glasovalne pravice: Luka Tomažič, Anja 

Gabrovec, Veronika Mrđa Podčedenšek 

Odsotni: Dunja Derenda, Žiga Štular 

Prisotni so bili sklepčni.  

Predlagan je bil naslednji dnevni red:  

1. Potrditev dnevnega reda; 

2. Mnenje glede Anonimnega foruma Fakultete za upravo; 

3. Mnenje glede strokovnjakov iz prakse, gostujočih predavateljev na 

Fakulteti za upravo;  

4. Najboljši pedagog 2022/23; 

5. Razno. 

  

 



AD 1. Potrditev dnevnega reda 

Predsednica ŠS FU je dala na glasovanje naslednji sklep: 

SKLEP 1: »Študentski svet Fakultete za upravo potrjuje predlagan 

dnevni red 4. redne seje ŠS FU.« 

 

ZA: 7 PROTI: / VZDRŽAN: / 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 2. Mnenje glede Anonimnega foruma Fakultete za upravo 

V sredini januarja 2023 se je v e-okolju Fakultete za upravo odprl Anonimni forum, na 

katerem lahko študenti prosto in anonimno izražamo svoje mnenje, predloge in 

pripombe vezane na študijski proces na fakulteti. Anonimni forum je namenjen 

omogočanju stika med študenti in fakulteto (pedagogi, strokovnimi delavci in 

vodstvom). 

Pred sejo je mnenje pisno posredovala svetnica Dunja Derenda, ki je trenutno odsotna. 

Sporoča, da so študenti 2. letnika Visokošolskega programa Uprava zadovoljni z 

Anonimnim forumom Fakultete za upravo, saj imajo občutek, da so upoštevani. 

Predlagala je tudi možnosti za izboljšave preglednosti foruma, da bi uporabnik (tisti, ki 

odpre novo temo) lahko zapisal naslov, ki bi bil na forumu razviden z odebeljenimi 

črkami in bi se pogovor na tematiko vodil pod tem naslovom. Predlagala je še, da bi 

bili odgovori vodstva (dekana) prav tako bolj razvidni (oblikovno drugačni - npr.: druga 

pisava), saj v večini primerov ti odgovori predstavljajo pomembne informacije, ki se 

lahko hitro izgubijo med vsemi komentarji. 

Predsednica ŠS FU povabi prisotne k razpravi in opredelitvi glede primernosti 

Anonimnega foruma. ŠS FU v razpravi ugotovi, da forum dobro služi svojemu namenu, 

saj študentom olajša komunikacijo in izražanje svojega mnenja. 

ŠS FU v razpravi tudi spozna možnosti za izboljšave preglednosti Anonimnega foruma 

(v kolikor je to mogoče): novejše objave bi se pojavljale na vrhu strani, odgovori 

vodstva in dekana, ki predstavljajo pomembnejše informacije bi bile lahko nekoliko 

bolj razvidne (npr.: v drugi pisavi ali drugačna barva oblačka), pohvalimo in 

predlagamo tudi nadaljnje obveščanje o spremembah in novostih na fakulteti preko 

sistema STUDIS ali elektronske pošte, da so lahko obveščeni vsi študenti ne le tisti, ki 

spremljajo forum. 

Predsednica ŠS FU predlaga na glasovanje naslednja sklepa: 



SKLEP 2:  »Študentski svet Fakultete za upravo meni, da je delovanje 

Anonimnega foruma Fakultete za upravo ustrezno in skladno z namenom 

zagotavljanja anonimne komunikacije med fakulteto in študenti ter 

študentom omogoča lažje izražanje dilem in težav v kolikor se  z njimi 

soočajo. « 

 

ZA: 7 PROTI: / VZDRŽAN: / 

Sklep je sprejet. 

 
SKLEP 3:  »Študentski svet Fakultete za upravo bo posredoval predloge 
za izboljšave Anonimnega foruma pristojnim na fakulteti.« 
 

ZA: 7 PROTI: / VZDRŽAN: / 

Sklep je sprejet. 

 

AD 3. Mnenje glede strokovnjakov iz prakse, gostujočih predavateljev na 

Fakulteti za upravo 

Predsednica na prošnjo dekana odpre razpravo o gostujočih predavateljih na Fakulteti 

za upravo. Vprašanja so bila: ali so gostujoči predavatelji primerni, ali se ponavljajo, 

ali študenti večkrat poslušamo istega predavatelja, ali so predavanja zanimiva, ali delo 

gostujočih predavateljev študenti ocenjujemo za dobro. 

Pred sejo je mnenje pisno posredovala svetnica Dunja Derenda. Sporoča, da se še ni 

zgodilo, da bi se gostujoči predavatelj iz prakse ponovil. Gostujoči predavatelji so v 

večini zanimivi. Pohvali, da so tovrstno predavanje izvedli tudi na terenu in si ogledali 

institucijo, ki so jo obravnavali. Predlaga tudi v prihodnje, da se gre v sklopu predavanj 

strokovnjakov iz prakse na ogled k njim in ne nujno da vedno pridejo predavatelji na 

fakulteto.   

Med svetniki in svetovalci brez glasovalne pravice se odpre razprava o primernosti in 

kakovosti izvedenih predavanj, s strani gostujočih predavateljev, in o morebitnem 

ponavljanju le-teh. V razpravi ŠS FU ugotovi, da se gostujoči predavatelji ne ponavljajo 

in ustrezno podajajo obravnavane vsebine. ŠS FU se tudi strinja, da je izvedba 

gostujočih predavanj na terenu dobra ideja, v kolikor je to logistično mogoče.  

Predsednica ŠS FU predlaga na glasovanje naslednji sklep: 



SKLEP 4: »Študentski svet Fakultete za upravo meni, da so gostujoči 

predavatelji ustrezni in primerni glede na obravnavane vsebine učnih 

načrtov.« 

 

ZA: 7 PROTI: / VZDRŽAN: / 

Sklep je sprejet. 

 

AD 4. Najboljši pedagog 2022/23 

Predsednica ŠS FU prisotne seznani, da ŠS vsako leto ob izteku starega in pričetku 

novega študijskega leta izvede glasovanje za najboljšega pedagoga Fakultete za 

upravo v obliki ankete preko spletnega orodja freeonlinesurveys.com. V povprečju se 

na reševanje ankete odzove 100 študentov.  

Prošnja s strani pedagogov in vodstva fakultete je bila, da ŠS FU nekoliko bolj 

strukturiramo kriterije kaj dela pedagoga najboljšega. Predsednica ŠS FU prisotne 

povabi k razpravi.  

Med svetniki in svetovalci brez glasovalne pravice se odpre razprava. ŠS FU ohranja 

mnenje, da je kriterij, pri glasovanju za najboljšega pedagoga Fakultete za upravo, 

zgolj mnenje študenta, ki pa ga anketiranci lahko obrazložijo, če to želijo. 

 

AD 5. Razno 

Predsednica svetnike seznani s prošnjo, ki jo je prejel ŠS FU s strani študentke, v 

katerem je omenjen predlog za izvedbo seminarja oziroma dodatnega izobraževanja o 

sistem SAP. Med svetniki in svetovalci brez glasovalne pravice pride do razprave o 

predlogu z zaključkom, da bi bilo najbolje izvesti poizvedbo, kolikšno je sploh 

zanimanje o udeležbi na tovrstnem izobraževanju v kolikor bi ga organiziral ŠS FU. 

Ker med svetniki do nadaljnje razprave ni prišlo, je predsednica ŠS FU sejo zaključila 

ob 18:20 uri. 

 
Zapisnik zapisala: 

 
Zapisnik potrjuje: 

Mihaela Murdjoska      Tamara Fiksl 

Tajnik 
Študentskega sveta Fakultete za upravo 

Predsednica 
Študentskega sveta Fakultete za upravo 
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